
Sammanställning av Konferens syd 2024

67 st närvarande + Folkracekommitén Rebecca,Mats och Oscar

Utskottet närvarade, Stefan och Niklas.

Vi meddelade att Mats avgår i kommitén, Vi söker en ny assisterande, då Oscar går upp som

Distriktstekniker.

Vi berättade om de nya juridikblanketterna, och även den stora höjningen av protestavgiften, Då

passade Stefan på att berätta att folkrace utskottet har lämnat in en skrivelse mot att den summan

ska vara lägre just i Folkracen.

Vi nämnde att där är en ny domarutbildning på väg, första tillfälle är för oss som redan är Domare

17/2 i Örebro.

De flesta utbildningar kommer styras utifrån Utbildningsplattformen via SBF.

Alla externa möten och kurser i Södra kommer läggas ut via Idrott Online.

Vi presenterade lite planerade tillfällen för året. Som Rc träff och lite utbildningar, Se bifogad fil.

Utifrån reglerna så kom följande punkter upp som vi diskuterade lite mer.

Krav på mekanikeranmälan ska lämnas in, Men hur gör vi rätt utifrån GDPR, de ska förtydligats,

Bedömning kring alternativspår, Vem som har företräde – Döm enligt ojust körning

Vi bad om ett förtydligande att det är svartflagg som gäller som bestraffning när man stannar för att

vänta in målflaggen.

Vi diskuterade poängavdrag / Placering – Ska man använda sig av detta så ska man använda Protokoll

för tävlingsbestraffning och meddela förare, plus anslå. Inte via en Observationsflagga eller i

Utsläppet.

Olika Diskussioner kring Anbud

Hur säkerhetställer man att det är rätt person? Kontrollera Löpnumret på anbudslappen

Hur kontrolleras licens ? Kan man införa licensnummer ? – Ni som arrangör bestämmer när ni vill

kontrollera detta.

Kontrollräkning av pengar – Sker endast om förare vill.

Swishbetalning – Tydligheten i inbjudan ( Ta hällefors som exempel)

Vi önskar ett förtydligande om 14 åringar och träningar, då idag kan ju de som har licens i virtuell

bilsport börja träna utan att lösa någon licens.

Men viktigaste av allt, varje gång det är en 14 åring på plats, så skall 15 minuters genomgång hur

denna träningen fungera.

Annars har dom antingen sitt Licenspapper (giltig licens) eller har dom löst en prova på licens, Alltså

inte som det har varit under 2 år nu, att man skulle ha både licens och prova på licens per bana.



Vi gick igenom vad som menades med Karossida, Man menar då den yttre karossidan, och inte golvet.

Diskussioner kring Vikt under bilen ?

Vi hade besök av Valberedningen från Södra, Tomas Olsson som är vår Säkerhetsrådgivare,

Ungdomskommiten presenterade sig.

Lådbils SGA presenterade sig, och önskade gärna framtida samarbete med arrangör.

Peggy som är Södra BF kontakten i förbundstyrelsen var inne och pratade lite kort om Strategi 2030,

och att göra alla till världsmästare.

Hon fick även lite frågor om det nya att förbundet ska tillhandahålla 50 kr / Bud.

Dessa Pengar ska först gå till Folkraceappen, sen kommer de pengarna hamna under SBF, och vara till

olika utvecklingar, utbildningar osv.

Snabbt om vad som händer oss klubbarna:

● Asarum MS ska ha 2 tävlingar . Börja bygga / planera en ny bansträckning

● Kristianstad FRC 2 tävlinga, Varav 1 2-dagars och inga partävlingar under 2024, 1 km, prova

på sportlov samt juniorläger i April. Stora utmaningar i Tävlingskommiten. Klubben firar 40 år.

● SMK Helsingborg, planer på 2 tävlingar 1 km, juniorläger, öppning av nya banslingan på

2-dagars

● Laholms Mk 3 tävlingar, byte av folk i grunden. Finns planer på banändringar med annat

alternativ.

● Tomelilla MK 4 tävlingar, påsk blir 1-dagars påsk. Kvällstävlingen en ”vanlig”, Nytt folk i

kommitteer, juniorläger i Höst.

● Hästveda. Köra 4 tävlingar, 1 km. Fanns planer på ändring av banan men bromsat pga väntar

resultat av ändrade budregler. Banan firar 30 år.

● Karlskrona uteblir , Det vi vet är att dom ska köra 27/4, och inte 1 Maj längre, detta för att

dom känner att dom får bättre startfält.

● Osby 1 hösttävling samt juniorläger. För övrigt inga stora förändringar. Banan fyller 40.

● Dalby mk, försöker komma igång igen med funktionärer efter generationsskifte, Vill gärna

hjälpa till.

● Örkelljunga ingen bana men flera arrangemang i andra sbf grenar, Hjälper gärna till ute hos

arrangörer.

CUPEN – började med en presentation av utvärdering, 123 svar.

● Tjuvstart: -2 poäng övrigt likt tidigare.

● Antal deltävlingar. 8 deltävlingar alla räknas

● Ingen gräns för deltagare. Samtliga klasser räknas oavsett anmälda i klass

● Kan man sätta en standard på cupens prisbord? – En fråga att ta med till 2025

● Behåller 8 i deltagarpoäng

● Cupdatum enligt förslag, blir kollisoner med andra tävlingar och ett tight schema under våren.

Vi körde även en Folkrace Quiz på förmiddagen, Som nog var lite svårare än vad vi trodde.

Men vi hade 3 finalister med 6 av 10 rätt , och körde en utslagsfråga.

Och vi gratulerade Richard Dahlberg till vinsten.



Avslutade dagen med en kort utvärdering från dagen.

En reflektion kring den.

Om man tycker konferens är för lång, eller tråkig.

Ni får gärna komma med en reflektion hur vi ska kunna delge så mycket information på så

kort tid, och hinna med😊

Är man inte intresserad av att vara med och få till sig informationen eller diskutera det vi har,

så finns där inget krav att deltaga, Detta är en frivillig dag och vi i Kommitén gör allt för att

presentera allt så gott vi kan.😊

Med detta tackar vi för ordet, och önskar er ett grymt tävlingsår 2024.

Kom gärna med ideér inför Konferensen 2025.

Väl Mötta

Folkracekommitén

Rebecca och Oscar


